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دکتر احمدی صدر خبر داد:
 نوسازی ناوگان گشت آسیب های 

اجتماعی در شهرداری تهران
 مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی 
شــهرداری تهران از مجهز شــدن گشت های فوریت 
های خدمات اجتماعی حامی شهر به چندین دستگاه 
موتورسیکلت برای تسریع روند ارائه خدمات خبر داد 
و گفــت: با پیگیری های معاونــت حمایت های این 
ســازمان، ناوگان گشت های حامی شهر)آسیب های 
اجتماعی( نیز مورد نوســازی قرار گرفتند تا در فصل 
سرما، خدمات دهی به افراد آسیب دیده افزایش یابد.

به گزارش روابط عمومی سازمان خدمات و مشارکت 
های اجتماعی شهرداری تهران، دکتر احمد احمدی 
صدر در این باره گفت: باتوجه به شــروع فصل سرما 
و لزوم فعالیت های دقیق و شــبانه روزی گشت های 
فوریت هــای خدمات اجتماعی )حامی شــهر( چند 
دســتگاه موتورســیکلت در طرح های ســاماندهی 
معتــادان متجاهر، کارتن خواب هــا و بی خانمان ها 

مورد استفاده قرار می گیرد.
وی افزود: فعالیت موتورسیکلت ها با هدف بالا بردن 
ســرعت عمل شناسایی و ســاماندهی بی خانمان ها 
و کارتــن خواب هــا در محلات و معابــری که تردد 
خودرویی امکان پذیر نیســت صورت خواهد گرفت.

احمدی صدر خاطر نشــان کرد: این موتورســیکلت 
ها هم اکنون در طرح های گشــت حامی شهر مورد 
استفاده قرار می گیرند و برخی از پایگاه های خدمات 
اجتماعی مناطق نیز از این امکان برخوردار شــده اند.

وی همچنین با اشــاره به اهمیت فعالیت گشت های 
حامی شــهر در حوزه هــای گوناگون آســیب های 
اجتماعی به شکل شبانه روزی گفت: گشت ها بدون 
یک روز تعطیلی در طول سال فعالیت دارند، از همین 
رو در یک برنامه ریزی به عمل آمده تمامی خودروهای 
)ون( گشت های حامی شهر، نوسازی شدند.احمدی 
صدر با عنوان اینکه هم اکنون این خودروها در نقاط 
گوناگون شــهر تهران به ویژه نقاط کلونی آســیب زا 
حضور دارند و مشــغول ارائه خدمات هستند، خاطر 
نشان کرد: خوشــبختانه با ورود خودروهای جدید به 
ناوگان گشت های حامی شهر، توانستیم طرح برخورد 
با نقاط کلونی آسیب زای معتادان متجاهر را به شکل 

ویژه ای اجرا کنیم.

شرکت برج و باروی فارس تولید 
کننده محصولات نانو فناوری

 بحرانــی مدیر عامل برج باروی فــارس در خصوص 
فعالیت های این شــرکت گفت: شــرکت برج باروی 
فارس در سال ۱۳۹۲ فعالیت های خود را آغاز کرد و 
با تکیه بر دانش و تجربیات خود و در اختیار داشــتن 
پژوهشگران و مهندسان متخصص در علوم ساختمان، 
شــیمی و نانو فناوری گامی استوار در فضایی جدید 

برای تولید محصولاتی از جمله:
 نانــو مواد، انواع مواد آبگریز و آب بند، انواع پوشــش 
های ضد خوردگی، ضد اســید و ســایر پوشش های 
سفارشی و خاص تولید نانو رنگ ها، عایق های رطوبت 
و تولید گچ عایق حرارت و گچ پرمقاومت قدم برداشته 
اســت.  او، درباره محصول شــرکت برج باروی فارس 
گفت: محصولات این شرکت شــامل: گرافن اکساید 
صفحه ای دو بعدی از اتم های کربن با ضخامت یک 
نانو متر است. به دلیل خصوصیات منحصربفردش، از 
پرکاربردترین نانو مواد در ســطح جهان می باشد که 
بازار مصرفی رو به رشد و بسیار گسترده ای )در بیشتر 
صنایــع از جمله هوافضا،الکترونیک، و انرژی اســت. 
اسکورچی رئیس هیئت مدیره این شرکت، گفت: این 
شــرکت در تاریخ ۴ آبــان ۸۷ در قالب فعالیت های 
ساختمانی شــروع به فعالیت کرد. او، گفت: با توجه 
به ضعف و مشــکلاتی که در حوزه مصالح ساختمانی 
در مواجه با آب و رطوبت وجود دارد، مدیران شرکت 
گام به ســوی برطرف کردن این موارد با اســتفاده از 
محصولی بومی برآمدند. اسکورچی، گفت: از این رو با 
استفاده از کادری مجرب و ایجاد واحد پژوهش تحقیق 
و توســعه، موفق به تولید محصولات نانو ارگانوسیلان 

نفوذی برای آبگریزی سطوح مصالح مختلف شد.

 مشارکت همه جانبه شهروندان
 منطقه یک در »من شهردارم 2 « 

 شهروندان با مشارکت خود در نظرسنجی طرح »من 
شهردارم ۲« نشان دادند برای تحقق مدیریت شهری 

ما را یاری می کنند.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک، سید 
مهدی صباغ شــهردار این منطقه با اعلام مطلب فوق 
اظهار داشــت: من شــهردارم ۲ » ادامه اجرای طرح 
موفق ســال گذشته و افزایش مشارکت شهروندان در 
اداره شــهر است تا پروژه های شهری مطابق نیازهای 
اهالی در اولویت اجرا قرار گیرد و شــهر برای زیست 

بهتر ساکنان آن آراسته شود.
صباغ گفت: ســال گذشــته حدود ۶۶ طرح در »من 
شــهردارم ۱ »داشتیم که با رقمی معادل ۸۰ میلیارد 
تومان به بهره برداری رســید و امســال ۱۲۳ پروژه 
شهری به رای گذاشــته شد و منطقه یک توانست با 
جمع آوری آرا بیشــتر از میزان تعیین شــده، در این 
نظر ســنجی موفق عمل کند و جز  مناطق برتر شهر 
تهران باشد.شــهردار منطقه یک افــزود: تمدید یک 
هفتگی این طــرح مطمئنا این آمار را افزایش خواهد 
داد و شــهروندانی که تا کنون موفق به حضور در این 
نظرسنجی نشــده اند خواهند توانست در کنار سایر 
هم  محلی های خود برای محله خود تصمیم بگیرند.

صباغ تصریح کرد: اجرای پروژه های انتخابی در برنامه 
سال ۱۴۰۳ لحاظ خواهد شد و شهروندان می توانند 
همانطور که مراحل پیشرفت پروژه های من شهردارم 
۱، را مشــاهده کردند مراحل پیشــرفت پروژه های 

انتخابی امسال خود را نیز در سال آتی ببینند.

خبر

غلامرضا فتحعلی مطرح کرد: 
اعطای تسهیلات تکلیفی جهش تولید مسکن، 

با جدّیت در بانک سینا دنبال می شود
مدیرعامل بانک سینا گفت: مطابق با سیاست های 
دولت سیزدهم و بر اساس تکالیف ابلاغی از سوی 
بانک مرکزی، اعطای تســهیلات تکلیفی جهش 
تولیدمسکن، با جدّیت در این بانک دنبال می شود.  
بــه گــزارش روابط  عمومی بانک ســینا، غلامرضا 
فتحعلــی مدیر عامل بانک ســینا با تأکید بر عزم 
و اراده ایــن بانک در خصوص اعطای تســهیلات 
تکلیفــی در حوزه جهش تولید مســکن، تصریح 
کرد: پرداخت تسهیلات تکلیفی از طریق فراگیری 
مالی و دسترسی قاطبه مردم به نظام پولی و مالی 

کشور، نتایج مطلوبی را به همراه خواهد داشت.
وی افــزود: نظام اقتصادی ما بــر پایه نظام بانکی 
اســت و این موضوع ایجــاب می کند با همفکری 
و هماهنگی دولت، مجلــس و نظام بانکی، بتوان 
از تمام ظرفیت بانک ها در جهت خدمت رســانی 
هرچه مطلوب تر به مردم به ویژه در بخش مسکن 
اســتفاده کرد.مدیرعامل بانک سینا ضمن اشاره 
بــه موضوع ناتــرازی بعضی از بانک های کشــور، 
خاطرنشــان کرد: یکی از عمده دلایل بروز پدیده 
ناتــرازی در بانک ها، عدم تطابق میان سررســید 
دارائی هــا و بدهی هــای بانک ها اســت.به گفته 
فتحعلی، موضوع ناترازی بانک ها، معلول مدیریت 
عملکرد بانــک و نیز ابلاغ تکالیــف به بانک های 
ناتراز است.وی، مســئله ادغام بانک های ناتراز را 
به عنــوان یکی از روش های تجربه شــده در دنیا 
عنوان کرد و گفت: چنانچه به هر دلیلی شــرایط 
برون رفت از بحران ناترازی، فراهم نشود، راه نجات 
ناترازی بانک ها فرایندهایی نظیر ادغام یا تجمیع 
یک جانبه یا دوجانبه بر اســاس اســتانداردهای 
حسابداری است که می تواند یک اتفاق خوب در 
صنعت بانکداری باشــد.مدیرعامل بانک سینا ابراز 
امیدواری کرد: بر اســاس رویه و رویکرد اصلاحی 
کــه در مدیریت بانک مرکزی وجود دارد، موضوع 
ناتــرازی بعضی بانک ها بهبــود یافته و به حداقل 

ممکن، تقلیل یابد

 هزار میلیارد تومان اوراق بدهی 
در آستانه انتشار برای تأمین منابع مالی 

موردنیاز فولاد مبارکه
مهدی کویتی، معاون اقتصادی و مالی فولاد مبارکه 
در آییــن گرامیداشــت روز حســابدار و تجلیل از 
کارکنان حوزه اقتصادی و مالی شــرکت، از انتشار 
اوراق بدهــی ۷ هزار میلیارد تومانــی و رونمایی از 
طرح های فنــاوری مالــی )Fin Tech( در آینده 
نزدیک خبر داد.وی گفت: طی یک ســال گذشته، 
اتفاقات بسیار ارزشمندی در حوزه اقتصادی و مالی 
صورت گرفته که ازجمله آن ها می توان به اســتفاده 
از ابزارهــای متنوع برای تأمین منابــع مالی فولاد 
مبارکه اشــاره کرد. در این راســتا در سال گذشته 
مجوز انتشار اوراق بدهی در قالب اوراق مرابحه بدون 
رکن ضامن و به ارزش ۸ هــزار میلیارد تومان اخذ 
شــد. این اوراق طی دو مرحله )اسفندماه ۱۴۰۱ و 
مرداد ۱۴۰۲( منتشــر گردید و امســال نیز مجدداً 
انتشار اوراق جدیدی به ارزش ۷ هزار میلیارد تومان 
را در دســت اقدام داریم.کویتی خاطرنشان کرد: در 
حوزه عملیات بانکی و بالأخــص تأمین منابع مالی 
گــروه فولاد مبارکه نیز اقدامات مؤثری انجام شــد. 
در این راســتا تفاهم نامه های همکاری با بانک های 
تجارت، رفاه و ملی امضا شد و تعاملات بسیار خوبی 
با بانک های اســتان بالأخص بانک ملت داشــته ایم. 
اخیراً نیز با بانک صادرات به تفاهم اولیه رسیده ایم. 
این امر شــرایط بســیار خوبی را برای تأمین منابع 
مالی موردنیاز جهت سرمایه در گردش و طرح های 
توســعه شــرکت های گروه فراهم آورده و در آینده 
نیز با توســعه زیرساخت های سیســتمی به سمت 
خزانه داری یکپارچــه در کل گروه خواهیم رفت. بر 
این اســاس انتظار داریم که نرخ تأمین مالی در کل 
گــروه فولاد مبارکه با مدیریــت نقدینگی یکپارچه 
به طور قابل ملاحظه ای کاهش یابد.کویتی افزود: در 
سال گذشته شاهد انضباط مالی در کل گروه فولاد 
مبارکه بودیم؛ به طوری کــه صورت های مالی فولاد 
مبارکه و تلفیقی گروه بعد از چندین ســال مجدداً 
با اظهارنظر مقبول حســابرس بــه مجمع عمومی 
صاحبان سهام ارائه شد. ایشان این موفقیت بزرگ را 
مرهــون زحمات کلیه بخش های مربوطه و بالأخص 
تــلاش مجدانه کارکنــان اقتصــادی و مالی فولاد 
مبارکه دانســت و اظهار امیــدواری کرد که با ادامه 
این تلاش ها بتوانیم ضمن استمرار انضباط مالی، در 
تصمیم سازی های اقتصادی با ارائه اطلاعات به موقع 

به مدیریت ارشد سازمان کمک مؤثری نماییم.

خبر

معماری  و  شهرســازی  معــاون  همدلی| 
شهرداری کرج گفت: پیگیری جدی تر برای 
اجرای دستورالعمل های موجود در خصوص 
صدور اسناد مالکیت برای املاک قولنامه ای 
موجود در بافت های فرسوده از طریق اداره 
کل ثبت اســناد و املاک صــورت خواهد 

گرفت.
عباس ســعیدی کیا در حاشــیه بیست و 
یکمین جلسه ســتاد بازآفرینی شهرستان 
کــرج که بــا حضــور فرماندار ویــژه این 
نماینــدگان  و  مدیــران  و  شهرســتان 
دســتگاه های عضو برگزار شد، اظهار کرد: 
در جلســه ۲۹ آذرمــاه، بازنگری ســاختار 
کمیته های تخصصی ذیل ســتاد بازآفرینی 
شهرستان که طی جلســات قبل هم مورد 
تأکید فرماندار کرج بود بررســی شــد و به 

تصویب رسید.
وی با بیان اینکه ســاختار این کمیته ها در 
ســال ۹۵ بررسی و مصوب شده بود، افزود: 
با توجــه به تأکید فرمانــدار کرج مبنی بر 
پیشــنهادات  این کمیته ها،  فعالیت مجدد 

ارائه و ساختار جدید مصوب شد.
معاون شهرســازی و معماری شــهرداری 
کرج توضیح داد: ارائــه پروپوزال طرح های 
بازآفرینی محمد شــهر، کمالشهر و آسارا از 

دیگر موارد مطرح شده در این جلسه بود.
این مســئول بــا تأکیــد براینکــه تدوین 
نیازمند  بازآفرینی شهرســتان کرج  برنامه 
تهیه طرح های بازآفرینی شــهرهای استان 
با محوریــت محله محوری اســت، گفت: 
با توجه بــه اینکه شــهرهای مذکور فاقد 
طرح بازآفرینی مصوب بودند، پیشــنهادات 
شــهرداری ها مطرح و مقرر شــد در جلسه 

طرح های  تدویــن  ســازوکارهای  بعــدی 
بازآفرینی این سه شهر پیگیری شود.

سعیدی کیا ادامه داد: با توجه به مشکلات 
سازمان عمران و نوسازی شهرداری کرج در 
اجرای طرح های بازآفرینی و اســناد توسعه 
محلات، دو موضوع مهم در این جلســه در 
دســتور کار قرار گرفت که یکــی از آن ها 
جابه جایی برخی از تیرهای برق در محلات 
مصبــاح و آق تپه و دیگری ایجاد شــبکه 

فاضلاب در محله مصباح بود.
وی ابراز کرد: با حضور نماینده شرکت برق 

مقرر شد دســتور لازم برای جابه جایی هر 
چه ســریع تر تیرهای برق مورد نظر صادر 
شــود تا شــاهد تغییر فضــای بصری این 

محلات و کاهش نارضایتی ساکنان باشیم.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج 
بیان داشــت: با هماهنگی صورت گرفته در 
خصوص طراحی ایجاد شبکه فاضلاب محله 
مصباح، مقرر شــد این موضوع در اولویت 

آبفای کرج قرار بگیرد.
به گفته سعیدی کیا؛ صدور اسناد مالکیت 
برای املاک قولنامه ای موجود در بافت های 

فرســوده از دیگر موارد مطرح شده در این 
جلســه بود و قرار شــد پیگیری جدی تری 
اجرای دســتورالعمل های موجود در  برای 
این خصوص از طریق اداره کل ثبت اسناد 

و املاک صورت بگیرد.
وی گفــت: در نهایــت مقــرر شــد کلیه 
دســتگاه های اجرایی عضو ستاد بازآفرینی 
شهرستان کرج طرح ها و پروژه هایی که در 
ســال جاری تعریف و اجرایی کرده اند را با 
جزئیات میزان پیشــرفت به دبیرخانه ستاد 

اعلام کنند.

معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج: 

 پیگیر سنددار شدن املاک قولنامه ای 
در بافت های فرسوده و ناکارآمد کرج هستیم

مدیرعامل شــرکت بهره برداری مترو تهران و حومه در مورد 
انتقادات مطرح شــده درمورد روند اورهال واگن های مترو و 

دستگاه کارت بلیت توضیحاتی ارائه کرد.
مسعود درســتی در گفت وگو با ایسنا، در مورد انتقادات 
عضو شــورای شــهر تهران در مورد وضعیت دستگاه های 
کارت خوان با بیان اینکه در حال حاضر ۱۷۹۲ کارت خوان 
در ســطح ایســتگاه های متروی تهران فعال است، گفت: 
با توجه به سیاست های شــهرداری تهران جهت استفاده 
شــهروندان از ســامانه کیف پول الکترونیک )شهرزاد( و 
لزوم ارتقای برخی از تجهیزات سخت افزاری جهت اجرای 
پروژه، با هماهنگی ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
تعداد ۲۰۷ دســتگاه کارت خوان دیواری با سیستم عامل 
اندروید در ایســتگاه های مترو نصب شده که برخی از این 
کارت خوان هــای جدید که در خروجی ایســتگاه ها نصب 
شــده اند در ابتدای پروژه دچار مشکل نرم افزاری بود که 
طبیعی است و هر سیستم و نرم افزاری در حین راه اندازی 
مشــکلات و چالش هایی دارد؛ اما اکنــون با پیگیری های 
صــورت گرفته از ســازمان فاوا مشــکلات ایــن نوع از 

کارت خوان ها رفع شده است.
وی در پاســخ به این ســوال که چرا برخی از مسافران مترو 
در اســتفاده از کارت بلیت های قدیمی خود مشــکل دارند 
ونمــی توانند از اعتبار آن اســتفاده کننــد؟ گفت: در حال 
حاضر استفاده از انواع کارت بلیت در مترو امکان پذیر است 
و مشــکلی در این زمینه نداریم. موضوعی که اخیراً منجر به 
انتقاد مســافران شــده مربوط به اتصال کارت به کیف پول 
شهروندی است. پس از ثبت نام مسافران در نرم افزار شهرزاد 
و اتصــال کارت بلیت به کیف پــول الکترونیک، گیت های 
مسافری به محض ارائه کارت و بدون درنظرگرفتن موجودی 
آن، نسبت به استعلام از کیف پول الکترونیک اقدام می کند 
و پس از کســر مبلغ حداقل کرایه از حساب شهروند مجوز 
عبور صادر می گردد. گروهی از مســافران که کارت خود را 
در نرم افزار شهرزاد به حساب شهروندی متصل کرده اند؛ اما 
کیــف پول الکترونیک آنها فاقد اعتبار کافی اســت در ورود 
با مشــکل مواجه می شوند. این مســافران می توانند با شارژ 
کیف پــول الکترونیک خود از مترو اســتفاده کنند و یا در 
صورت تمایل به استفاده از موجودی کارت، به صورت موقت 
اتصــال کارت را قطع کنند و پــس از اتمام موجودی کارت 
ضمن اتصال مجدد و شــارژ کیف پول، با استفاده از حساب 

شهروندی از خدمات حمل ونقل عمومی استفاده کنند.
وی در پاســخ به این ســوال که آیا اعتبار کارت بلیت این 
مســافران از بین مــی رود؟ گفت: اعتبــار موجود در کارت 
بلیت مسافران به هیچ وجه از بین نمی رود و مسافران محترم 
می توانند با روشــی که بیان شد از مانده اعتبار کارت بلیت 
خود اســتفاده کنند. بالاخره باید پذیرفت وقتی سیســتم 
فروش بلیت حمل ونقل عمومی از ســال ۹۰ توسط معاونت 
حمل ونقــل و بدون هماهنگــی و رضایت متــرو به بخش 
خصوصی واگذار شــد و تا اواســط امســال این سیستم در 
اختیار یک پیمانکار بود، برای تغییر این فرآیند و جایگزینی 
یک سیستم مطمئن و قابل اعتماد مشکلاتی به وجود خواهد 

آمد که به مرور در حال رفع این مشکلات هستیم.
درستی در پاسخ به این سوال که چرا برای کارت بلیت اقشار 
خاص المثنی صادر نمی شود؟ افزود: با عنایت به مصوبات و 
دســتورالعمل های مرتبط با صدور کارت بلیت اقشار خاص 
در ســنوات قبل امکان صدور کارت المثنی برای این گروه 
از مسافران وجود نداشــت؛ اما به منظور تکریم و مساعدت 
با اقشــار خاص جامعه و نارضایتی های ایجاد شــده در این 
خصــوص، پیگیری لازم در خصوص اخذ مجوز جهت صدور 
کارت المثنی توســط این شرکت صورت گرفت و با توجه به 
لزوم ایجاد زیرساخت های فنی موضوع در دست اقدام است.

وی در پاســخ به این ســوال که در حال حاضر مشکلی در 
روند صدور کارت بلیت اقشــار خاص وجــود ندارد؟ گفت: 
فرآیند صدور بلیت برای اقشار خاص از اواسط سال گذشته 
توســط پیمانکار بخش خصوصی که بیش از ده سال فروش 
بلیت سیستم حمل ونقل عمومی شهر تهران را انجام می داد 

متوقف شــده بود که ایــن امر باعث ایجــاد نارضایتی های 
بســیاری شد. به همین خاطر شرکت بهره برداری مترو راسا 
از مردادماه نســبت به صدور کارت بلیت اقشار خاص اقدام 
کــرد که در مدت زمان پنج ماه ۱۴۵ هزار و ۷۰۰ عدد کارت 

بلیت اقشار خاص شارژ مجدد و یا صادر شده است.
درســتی در مورد روند اورهال قطارهای مترو با بیان اینکه 
در ســال های ۱۳۹۴ تــا ۱۳۹۹ تنها ۲۹۷ دســتگاه واگن 
اورهال شده بود؛ اما در دو سال گذشته ۲۵۱ دستگاه واگن 
اورهال شــده است. افزود: این اعداد نشان می دهد که تعداد 
واگن های اورهال شــده در ســال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ رشد 
چشمگیری نسبت به سنوات قبل داشته است، ضمن اینکه 
در ســال ۱۴۰۲ برای اولین با در تاریخ بهره برداری، اورهال 
قطارهای نســل اول مترو )قطارهای DC( همراه با نوسازی 

و ارتقا بوده است.
وی در پاسخ به این سوال که زمانی گفته می شد که انبارهای 
متروی تهران خالی هستند شما اکنون برای انجام اورهال با 
کمبود قطعات روبرو نیستید؟گفت: با توجه به اطلاعات ثبت 
شــده در دفاتر مالی از ابتدای تشــکیل شرکت بهره برداری 
مترو تا پایان ســال ۱۴۰۰ جمعاً” مبلغ ۶۴۴ میلیارد تومان 
جهت اورهال ناوگان و تجهیزات ثابت هزینه شده است.حال 
اینکه در شش ماهه ابتدای سال ۱۴۰۱، ۴۳۶ میلیارد تومان 
و از ابتــدای مهرماه ۱۴۰۱ تا کنون مبلــغ ۲،۸۰۱ میلیارد 
تومــان قرارداد بــه منظور تأمین قطعات یدکــی مورد نیاز 
اورهال ناوگان و تجهیزات ثابت منعقد شــده اســت که در 
هشــت ماهه اول ســال ۱۴۰۲ مبلغ ۴۶۸ میلیارد تومان به 
تأمین کنندگان قطعات پرداخت شده و بخش زیادی از این 
قطعات تا پایان سال وارد انبار شرکت خواهند شد. این اعداد 

و ارقام خود گویای بزرگی کار انجام شده هست.
وی در مورد اینکه تا پایان سال چه تعداد از واگن های مترو 
اورهال می شوند؟ افزود: با توجه به برنامه وبودجه ابلاغی، در 
ســال ۱۴۰۲ می بایست ۲۱۱ دستگاه واگن اورهال شود که 
تا کنون اورهال ۹۳ دســتگاه )۴۴ درصد( انجام شده است 
کــه با توجه به زمان بر بودن تأمین قطعات یدکی مخصوصاً 
قطعات مورد نیــاز قطارهای قدیمی و همچنین عدم امکان 
خروج واگن ها از چرخه خدمات رسانی و در اختیار قراردادن 
آنها برای انجام تعمیرات اساســی در پیک مســافری مهر و 
آبان، این فعالیت در سه ماهه پایانی سال با سرعت بیشتری 

انجام خواهد شد.

صدور ۱۴۵ هزار کارت بلیت اقشار خاص

رشد چشمگیر اورهال قطارهای مترو نسبت به سال های قبل
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